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To: 5.1.2e .. ) minvws.nl]
From: 5.1.2e i

(

Sent: Mon 12/7/2020 2:34:32 PM
Subject: memo begroting

Received: Mon 12/7/2020 2:34:32 PM

1. memo begroting.pdf

APB VWS begroting.docx

En nog enige aanvulling.

Groet

ver: IERIE IE IE BEY
Verzonden:i28 oktober a, 11:31

) JEEM @minvws.nl>; Groep FEZ-MT

@minvws.nl>
5.1.2e ) FEE @minvws.nl>; C0 5.1.2e 512]

@ minvws.nl>

Onderwerp: RE: Dekking uitvoering Bonus & covid kosten versnelde modulaire opleidingen

En het memo, ook even met dank aan 5.1.2e een kleine samenvatting van de APB over de bonus....(waarbij Jetten quote
uit ons overzicht....)

Verzonden: woensdag 28 oktober 2020 10:14

2 EEE) JER

invws.ni>;

CEES, FE]. (HESEDNN) ERED minvws.ni>; Groep FEZ-MT

@minvws.nl>; .

(EARS
. @minvws.nl>

i CE) EEE mins.
Onderwerp: RE: Diekiing uitvoering Bonus & cid Kastan versnelde modulaire opleidingen

Klopt allemaal incl dat IEEE op variant 1 Ijkt te zitten. Bonus 1s voor haar een onding, maar ook een onding kan soms

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

a. JIEERJEN @winvws n>, Groep FEZ-MT

1 BE
Al @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Dekiing uitvoering Bonus & cold Tone m—rm module opleidingen

Ah, ik werd net gebeld door[IEEE

Er wordt gewerkt aan 2 varianten:

- In 2021 toch nog iets doen met verzekeraars (Zvw) en Wiz contracteerruimte. Dat zou dan ‘achteraf’ gebeuren. Wel

aangeven dat ze meer geld kunnen uitgeven en vervolgens naderhand compenseren, dit is de enige manier waarop het

in de Zvw kan. En zou denk ik ook wel kunnen in Wiz (ik zou tenminste dan dezelfde systematiek gebruiken). Wordt

uitgezocht of dit nog risico op staatssteun met zich meebrengt (en bovendien, komt het geld dan wel terecht in hogere
salarissen).

- Via de bonus 2021 en dan kijken wat je vanaf 2022 op een meer ‘normale wijze’ kan doen.

Ik heb ook maar even aangegeven dat via de bonus ook aansluit bij amendementen die reeds zijn ingediend (om alle

zorgmedewerkers een bonus te geven in 2021). Zou inderdaad zichtbaar zijn en los je in het debat ook direct de grootste
amendementen op en bovendien koop je tijd om structurele goed in beeld te krijgen wat je dan kunt doen.



985357

Ik snor de stukken even op! Maar helemaal eens met je inbreng (via bonus). VanBE oeoreen ik echter dat [EREEZM hier niet

voor was (en tussen ons: hij begreep ook niet waarom), dus misschien hebben we wat extra missiewerk te verrichten. Ik heb

nog gevraagd of ze ons goed willen aanhaken, ook als we richting begrotingsbehandeling nog in overleg moeten met Fin.

Verzonden: woensdag 28 oktober 2020 09:59

Aan; ERIS], BES.IBNJEBEEM eo minvws.ni>; _Groep FEZ-MT medewerkers JEEY@ minvws.ni>;IEBEl 1 {5.12¢ |
@minvws.nl>

Onderwerp: FW: Dekking uitvoering Bonus & covid kosten versnelde modulaire opleidingen

Ter info. Goed om te weten dat ik metEER corkeur heb afgesproken dat als er iets moet bij behandeling vanwege
Wilders dat dit dan via bonus 21 moet (verbreden, verhogen). Dit om simpele reden dat het minst ingrijpt in

systematieken (ova, premiestelling en zo), kortom geen vervelend precedent. En bovendien lekker zichtbaar.

Verzoek [BEE was om ons memo afwijzen begroting af te stoffen, ik denk overigens dat hij niet alleen ons memo bedoelt,
maar ook dat memo waarin wordt uitgelegd wanneer het laatste moment 1s dat je nog kunt ingrijpen in premies 21 en zo

(moet je natuurlijk absoluut niet willen en kan gewoon inmiddels al niet meer). kun jij memo’s APB opsnorren?

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Datum: woensdag 28 okt. 2020 9:51 AM

minvws.nl>

)JE @ minvwsnl>
oering Bonus & covid kosten versnelde modulaire opleidingen

BE: cinformeerd cf telefonische terugkoppeling zojuist van|Eilagvan everlee INCE
Dus gezegd dat brief

vandaag de facto oude verdedigingslinie bevat, maar dat we richting begrotingsbehandeling wel op de lijn komen met iets

dat mogelijkerwijs (of zekerderwijs:-)) extra geld kost. Meteen ook aangegeven dat huidige bonus door de 1,44 heen gaat.
Zoals altijd een rustige [RE Voor hem belangrijk dat er goed proces is (ic voldoende tijd om hun minister eea voor te

leggen). dat heb ik uiteraard toegezegd.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

| (BED)BENwinvwsnl

Onderwerp: RE: Dekking uitvoering Bonus & covid kosten versnelde modulaire opleidingen

Graag, kom ik zo even op terug, nu eerst een plan over de aangenomen motie!

van: [EEEEEX) (EE)EXER© rminvws.oi>
Verzonden: woensdag 28 oktober 2020 08:52

@ minvws.n>; BREE] EARLY (ERRFLY) minvws.nl>

@minvws.nl>; ENEE &. SE (ERE ) minvws.nl>

Onderwerp: RE: Dekking uitvoering Bonus & covid kosten versnelde modulaire opleidingen

Verlenging moeten we wel ff echt heel goed met fin schakelen; dat zullen ze zeker op politiek niveau tillen temeer we

gister al door de 1,44 zijn heen geschoren. Er staat morgen n overleg gepland zal ik alvast masseren vandaag? Geef

me dan ff voorkeursargu svp
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Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Datum: woensdag 28 okt. 2020 8:34 AM

winssi )

E oo.fo
Onderwerp: RE: Dekking Yirvoering Bonus & covid kosten versnelde modulaire ier ll

(@minvws.nl>
minvws.nl>

Maken we het niet ingewikkeld om echt apart om dekking uitvoeringslasten te vragen, kan het niet in grote beweging mee?

BE: = gisteravond om in brief op te nemen dat termijn van loket wordt verlengd, heb dat even afgehouden, maar ze zal

at willen toezeggen. Dus graag daarover even contact met Financien dat we dit verlengen met een week

van: EEX] EXER. (GEER)JEREc minvws.nl>
Verzonden: dinsdag 27 oktober 2020 22:10

Onderwerp: Dekking uitvoering Bonus & covid kosten versnelde modulaire opleidingen

+oIEEE

We spraken vandaag af dat ik nog op een tweetal punten bij je terug zou komen t.b.v. jouw gesprek met de IRF voor as

donderdag, namelijk de uitvoeringskosten voor de bonusregeling 2020 en 2021 en de kasschuif van 2020 naar 2021. Zie

hieronder.

Heb jij hier zo voor het gesprek met IRF voldoende aan?

Fijne avond nog ff,

Uitvoeringskosten bonusregeling 2020 en 2021

Voor de bonus (zowel in 2020 als in 2021) is er generaal geld beschikbaar gemaakt. Dit bedrag is zuiver bedoeld voor het

uitkeren van bonussen, wat maakt dat we voor de uitvoering van de bonusregeling nog een aanvullende afspraak met FIN

moeten maken.

Het is logisch dat de uitvoeringskosten — net als de bonus zelf - ook uit de generale middelen worden gedekt.

De omvang van de uitvoeringskosten is lastig goed te ramen, gelet op het unieke karakter ervan.

Omdat we toch een bedrag moeten noemen nu heb ik toch een poging gedaan en kom ik op basis van een grove schatting op

circa € IEEE voor de uitvoering van de bonus 2020. Uitgaande van hetzelfde bedrag voor de bonus 2021 kom ik dan op een

nu te claimen bedrag van IEE (nos geen 0,5% van de totale uitgaven voor de bonus 2020 en 2021). Let wel: hierbij
ben ik voor wat betreft de kosten van de SVB er vanuit gegaan dat die enigszins meevallen. Afhankelijk van de complexiteit die

zij tegenkomen in de uitvoering kan hier ook een tegenvaller op volgen.

Gelet op de grote onzekerheid om deze schatting heen is het m.i. verstandig om met FIN af te spreken dat we nuJE
uit generale middelen ontvangen, maar op basis van nacalculatie wel verrekenen met de daadwerkelijke kosten (zowel als we

meer of minder nodig hebben).

Voorstel: Bij IRF aangeven dat we voor de bonus zelf generale middelen hebben ontvangen, maar het niet zuiver is de

uitvoeringskosten daar ook uit te dekken. Dit betekent dat nog generale dekking nodig is voor de uitvoeringskosten. Daarbij kun

je aangeven dat we op basis van een grove schatting ca. EEE oc denken te hebben, met het verzoek om deze

middelen in 2021 aan ons kader toe te voegen als P-budget. Omdat dit bedrag met aanzienlijke onzekerheid omgeven is past het

om een afspraak te maken om op basis van nacalculatie het definitieve bedrag uit generieke middelen vast te stellen.

NB1: We vragen hiermee het hele bedrag in 2021 op, maar gaan waarschijnlijk in 2020 nog wel de <BEEE zor DUS-I

overboeken. Als we dit bedrag echter in 2020 krijgen dan verhoogt dit de reeds hoge onderuitputting. De facto zit er dus ook

meteen een kasschuif in dit voorstel verpakt.

NB2: Niet in dit voorstel verwerkt, maar niet minder relevant, is dat we — 2 dagen voor sluitingsdatum van de aanvraagperiode
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bonus 2020 - al op een totaal aangevraagd bedrag van < EE -itten. Dit is nog exclusief het benodigd budget voor PGB

(€ dat wordt verschoven naar 2021. Qua aanvragen zitten we dus — samen met het budget voor de PGB - al boven

de gereserveerde <

IEEE
et nog 2 dagen te gaan (zonder verlenging van de aanvraagperiode, waar mogelijk politiek

om gevraagd gaat worden). Het lijkt mij verstandig dit signaal ook maar vast bij IRF te laten landen.

[

Grove schatting uitvoering bonus 2020 Bedrag

Kosten DUS-I (o.b.v. offerte) ‘HEE |

Kosten SVB (grove schatting) ‘IEEE|

Reservering juridische kosten (nasleep etc.) ‘MEE|

Kasschuif 2020 naar 2021

Ik begrijp dat FIN enkel bereid is om kasschuiven te honoreren indien en voor zover ze nodig zijn in het kader van de COVID-19

uitbraak.

Dat betekent dat kasschuiven die in de ogen van FIN niet dit karakter hebben zijn afgewezen. Onderdeel van de op dit moment

afgewezen kasschuiven betreft bij MEVA echter een schuif van

he
flexibel en modulair opleiden van

verpleegkundigen en medisch ondersteunende zorgprofessionals (subsidie aan CZO flex level die voortvloeit uit een bestuurlijke
afspraak in het Hoofdlijnenakkoord Medisch Specialistische Zorg).

De COVID-19 uitbraak laat eens te meer zien dat het belangrijk is om flexibel en modulair op te leiden en maakt de uitgaven
die hiermee samenhangen in 2021 en 2022 nog noodzakelijker dan ze al waren.

Door flexibel en modulair op te leiden krijgen de zorgprofessionals meer carrieremogelijkheden: ze worden efficiénter opgeleid,
kunnen gemakkelijker in- en doorstromen en zijn klaar om in te spelen op een veranderende zorgvraag.

Voorstel: Bij IRF aangeven dat zij per abuis een in het kader van de COVID-19 uitbraak relevante kasschuif hebben afgewezen,
namelijk de aangevraagdekasschuif voor flexibel en modulair opleiden van verpleegkundigen en medisch ondersteunende

zorgprofessionals EENvan 2020 naar 2021 en 2022 (zelfde bedrag in elk jaar).

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)


